

《单词百科:strokes是什么意思?strokes怎么发音?strokes的解释和用法》

英语单词strokes是什么意思?strokes怎么读?strokes怎么发音?简答网为您整理了strokes的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



strokes怎么读

strokes的读音:[st'r ə ʊ ks]

strokes的意思

1、n.中风;a sudden loss of consciousness resulting when the rupture or occlusion of a blood vessel leads to oxygen lack in the brain.;(游泳或划船的)划(stroke的名词复数);中风;(打、击等的)一下;(成功的)举动;

strokes的相关词组

- 1、at one stroke 一笔, 一举;一蹴而就;
- 2、at a stroke 一下子;

- 3、butterfly stroke 蝶泳;
- 4、breast stroke 蛙泳, 俯泳;
- 5、back stroke 返回行[冲]程, 逆行程;
- 6、dolphin butterfly stroke [体]海豚式蝶泳;
- 7、free stroke 自由行程;
- 8、flat stroke [体]平击球;
- 9、ground stroke 击触地球 (区别于截击空中球);
- 10、heat stroke 中暑;
- 11、intake stroke 进给冲程, 进气冲程, 吸入冲程;
- 12、length of stroke 冲程 (长度);
- 13、on the stroke 准时地;
- 14、stroke volume 每搏量;
- 15、stroke counter 行程计;
- 16、side stroke 侧击;
- 17、downward stroke 下行冲程;
- 18、aspirating stroke 进汽冲程, 进汽行程;
- 19、apoplectic stroke 类中风;
- 20、advancing stroke [医]进展性卒中;

strokes的双语例句

1、The Romanian rowers pulled ahead with fast, powerful strokes.

罗马尼亚划桨手以快速有力的划水占据了领先地位.

2、Don't fling your arms and legs around like that. Make the proper swimming strokes.

别这样乱划乱蹬,要采用正确的游泳姿势.

3、Cover each part of the body with long sweeping strokes or circular motions.

对全身每个部位画长弧线轻抚或做圆圈状按摩。

4、The character "王" is composed of one vertical and three horizontal strokes.

“王”字的写法是三横一竖.

5、The character 人 is made up of two strokes.

“人”字两画.

6、Since natal day, characters possess the visual elements such as dots and strokes .

文字从诞生开始便具有了点、画这样的视觉元素。

7、Any sailor who disobeys will be punished with six strokes of the whip.

任何违令的船员将被打六鞭子.

8、Fill in gaps by using short, upward strokes of the pencil.

用铅笔向上短短地勾画几道来填充空白。

9、The golfer was two strokes up on his opponent.

该高尔夫球选手胜对手两穴.

10、To improve your tennis strokes you try using a different grip.

为了提高你网球的击球法,你试试用另一种握拍方法.

11、I turned and swam a few strokes further out to sea.

我转身向海里又游了几下。

12、He suffered further heart attacks and strokes, all of which he fought valiantly.

他还曾遭受心脏病和中风的折磨,但他都顽强地挺了过来。

13、The character 王 has four strokes.

“王”字的笔画有四个.

14、Apply the paint thickly in even strokes.

涂颜料要厚，笔画要匀。

15、Not hammer-strokes, but dance of the water sings the pebbles into perfection.

不是槌的打击, 乃是水的载歌载舞,使鹅卵石臻于完美.

以上是简答网为您整理的strokes怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于strokes

的用法、strokes的释义、strokes

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/strokes>

